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Pani
Beata Bilska
Radna Rady Miejskiej w Łodzi

Szanowna Pani Radna,

w odpowiedzi na interpelację, złożoną w dniu 9 września 2024 r., dotyczącą 

założenia sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Śląska-Zapolskiej, pragnę 

poinformować, że Miasto dostrzega zasadność poprawy bezpieczeństwa 

w omawianej lokalizacji.

Poziom swobody ruchu, a co za tym idzie również bezpieczeństwa 

kierujących wyjeżdżających z ulicy Zapolskiej, przy obecnym natężeniu pojazdów na 

ulicy Śląskiej, można określić jako niewystarczający. Zastosowanie elementów 

organizacji ruchu takich jak ograniczenia prędkości czy też progi zwalniające nie 

wpłynie na zmniejszenie opisywanego problemu, zwłaszcza podczas zwiększonego 

napływu grupy pojazdów od strony przejazdu kolejowego. Mając na uwadze 

powyższe okoliczności, zasadnym jest budowa sygnalizacji świetlnej na 

przedmiotowym skrzyżowaniu. 

Pragnę jednocześnie wyjaśnić, że proces inwestycyjny opierający się na 

szeregu prac związanych między innymi z wykonaniem i uzgodnieniem projektów 

branżowych, przeprowadzenia przetargu oraz samej budowy urządzeń sterowania 

ruchem wraz z przyłączem energetycznym, zostanie uwzględniony w planach 

inwestycyjnych Miasta na najbliższe lata. 

Z wyrazami szacunku

 

Małgorzata MOSKWA-WODNICKA




